
 

 

EssilorLuxottica Introduces Complete Prescription Pair for Ray-Ban Meta with Essilor Lenses 

Montreal, Canada – October 15, 2025 – EssilorLuxottica has expanded its offering for Ray-Ban Meta AI 
Glasses, now giving eye care professionals in Canada the option to order the frames as a complete 
prescription pair with Ray-Ban Authentic lenses or Essilor’s advanced lens technologies. This new, all-in-
one solution provides a fully comprehensive offer backed by Essilor’s full guarantees. 

This new option streamlines ordering for practices while meeting growing patient demand for connected 
eyewear. Wearers can pair Meta’s AI glasses design with lenses that reflect their prescription needs and 
personal style backed by EssilorLuxottica vision innovation.  

Ray-Ban Meta Gen 2 also brings meaningful product updates for everyday use, including up to 2x longer 
battery life, an upgraded 12MP ultra-wide camera with 3K Ultra HD video (60 fps), and enhanced open-
ear audio with a five-mic system. New software capabilities further elevate the experience, such as live 
translation and access to Meta AI for hands-free assistance, helping wearers capture, communicate, and 
get answers on the go. 

“Ray-Ban Meta has been a game changer in connecting eyewear and technology. By introducing a 
complete RX solution, we’re helping practices stay ahead of the curve while giving consumers more 
freedom of choice to incorporate Essilor’s leading lens technologies,” said Bruce Miles, General Manager 
of Professional Solutions at EssilorLuxottica Canada. 

Eye care professionals can now: 

• Offer a seamless frame-and-lens package that meets style and vision needs in one step. 

• Stand apart with an innovation-forward solution in the wearables category. 

• Expand patient choice with both Ray-Ban Authentic lenses and Essilor’s latest premium options, 
including Varilux® XR™ and Varilux® Physio® Extensee™. 

The complete pair solution is now available to Canadian ECPs through Essilor customer service and 
online ordering. Practices also have the flexibility to order pre-edged lenses in Ray-Ban Meta frames if 
they prefer. 

Complete pair warranty support includes Essilor’s 180-day satisfaction guarantee on premium brands 
(Eyezen®, Varilux®, Transitions®, Crizal®, Xperio®), Crizal® two-year coating warranty, and a one-year 
warranty for Ray-Ban Meta frames. 

About EssilorLuxottica 

EssilorLuxottica is a global leader in the design, manufacture and distribution of advanced vision care 
products, eyewear and med-tech solutions. Its Mission is to help people around the world to see more 
and be more by addressing their evolving vision needs, personal style aspirations and desire to feel more 



connected to the world around them. EssilorLuxottica is home to the most innovative lens technologies, 
including Varilux, Stellest and Transitions, iconic brands such as Ray-Ban, Oakley and Supreme, the most 
desired luxury licensed brands and world-class retailers including Sunglass Hut, LensCrafters, Vision 
Express and Apollo. Backed by robust R&D investments, distinctive capabilities and a top-quality asset 
portfolio, EssilorLuxottica drives innovation across categories, from cutting-edge medical instruments and 
solutions for eye health to category-defining smart glasses, all of which push the boundaries of the 
industry and reimagine the eyes as a gateway to new possibilities. 
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EssilorLuxottica présente Ray-Ban Meta en Paire Complète avec verres Essilor 

Montréal, Canada – le 15 octobre 2025 – EssilorLuxottica élargit son offre pour les lunettes connectées 
Ray-Ban Meta IA, permettant désormais aux professionnels de la vue au Canada de commander les 
montures en tant que paire complète avec prescription, équipée de verres Ray-Ban Authentic ou des 
technologies de verres avancées d’Essilor. 

 Cette nouvelle solution tout-en-un propose une offre complète, soutenue par les garanties Essilor. 

Le processus de commande est simplifié pour les professionnels de la vue tout en répondant à la 
demande croissante des patients pour des lunettes connectées. Les porteurs peuvent associer le design 
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innovant des lunettes Ray-Ban Meta IA à des verres adaptés à leur prescription et à leur style personnel, 
le tout soutenu par l’innovation en vision d’EssilorLuxottica. 

Ray-Ban Meta Gen 2 apporte également des améliorations significatives pour un usage quotidien, 
notamment une autonomie de batterie jusqu’à deux fois plus longue, une caméra ultra-large de 12 MP 
avec vidéo 3K Ultra HD (60 fps), et un son amélioré avec un système à cinq micros. De nouvelles 
fonctionnalités logicielles enrichissent encore l’expérience, telles que la traduction en direct et l’accès à 
Meta IA pour une assistance mains libres, permettant aux porteurs de capturer, communiquer et obtenir 
des réponses en déplacement. 

« Ray-Ban Meta a révolutionné la connexion entre les lunettes et la technologie. En introduisant une 

solution complète avec des verres à prescription, nous aidons les professionnels de la vue à rester à la 

pointe tout en offrant aux consommateurs plus de liberté de choix pour intégrer les technologies de 

verres de pointe d’Essilor », a déclaré Bruce Miles, Directeur Général des Solutions Professionnelles 
chez EssilorLuxottica Canada. 

Les professionnels de la vue peuvent désormais : 

• Offrir une solution clé en main réunissant monture et verres correcteurs répondant aux besoins 
visuels et stylistiques en une seule commande. 

• Se démarquer avec une solution tournée vers l’innovation dans la catégorie des lunettes 
connectées. 

• Élargir les choix pour leurs patients grâce aux verres authentiques Ray-Ban ainsi qu’aux verres 
haut de gamme d’Essilor, dont Varilux® XR™ et Varilux® Physio® Extensee™. 

La solution de paire complète est maintenent offerte aux professionnels de la vue canadiens par 
l’intermédiaire du service à la clientèle d’Essilor et des plateformes de commande en ligne. 
Possibilité également de commander des verres taillés uniquement pour les montures Ray-Ban Meta si 
les professionnels de la vue préfèrent insérer eux mêmes les verres. 

Soutien et garanties avec la paire complète 

• Garantie de satisfaction de 180 jours sur les marques haut de gamme (Eyezen®, Varilux®, 
Transitions®, Crizal®, Xperio®) 

• Garantie de deux ans sur les traitements Crizal® 

• Garantie d’un an sur les montures Ray-Ban Meta 

 

À propos d’EssilorLuxottica 

EssilorLuxottica est un chef de file mondial dans la conception, la fabrication et la distribution de produits 
de soins de la vue avancés, de montures et de solutions de technologie médicale. Sa mission est d’aider 
les gens du monde entier à mieux voir et à mieux vivre en répondant à l’évolution de leurs besoins 
visuels, à leurs aspirations stylistiques et à leur désir d’être plus connectés au monde qui les entoure. 
 EssilorLuxottica regroupe les technologies de verres les plus innovantes, notamment Varilux, Stellest et 
Transitions, des marques emblématiques telles que Ray-Ban, Oakley et Supreme, les licences de luxe 
les plus convoitées ainsi que des détaillants de premier plan comme Sunglass Hut, LensCrafters, Vision 



Express et Apollo. 
 Soutenue par des investissements importants en R&D, des capacités distinctives et un portefeuille 
d’actifs de grande qualité, EssilorLuxottica stimule l’innovation dans toutes les catégories – des 
instruments médicaux de pointe et solutions pour la santé visuelle jusqu’aux lunettes intelligentes qui 
redéfinissent le secteur et réinventent le regard comme porte d’accès à de nouvelles possibilités. 
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